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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Kenneth De Clercq, lid   

• Katrien De Koster, lid   

• Louis De Pauw, lid   

• An De Puydt, lid 

• Lieve Maes, lid   

• Elwyn Moerenhout, lid   

• Martine Vanderstappen, lid   

• Freddy Vercauteren, lid   

 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Jan Couck, bevoegde schepen   

• Gerda Allaerts, bibliothecaris   

Verontschuldigd 

• Hendrik Decoene    

• Philippe Verstraeten  

• Frieda Verdoodt    

• Lieve Mannaert   

 

Agenda 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

• Verkiezing van voorzitter, ondervoorzitter, secretaris en penningmeester. 

  

 

Verslag vergadering Adviescommissie Bibliotheek 

 

Datum: donderdag 14 november 2019 
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• Sjablonen voor verslag en advies. 

• Advies over de meerjarenplanning 2020-2025. 

• Advies over wijziging gebruikersreglement bibliotheek. 

• Varia. 

 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

Het verslag van de vorige vergadering dd. 24.10.2019 wordt unaniem goedgekeurd. 

 

Agendapunt: Verkiezing. 

Er zijn reeds voldoende kandidaten voor de functie van voorzitter, ondervoorzitter, secretaris en 
penningmeester. Er moet niet gestemd worden. 
 
Voorzitter wordt Lieve Maes. 
Ondervoorzitter wordt Kenneth De Clercq. 
Secretaris wordt An De Puydt. 
Penningmeester wordt Martine Vanderstappen. 
 
Afgesproken wordt dat de voorzitter en ondervoorzitter als afgevaardigden van de adviescommissie 
bibliotheek aanwezig zullen zijn op de vergaderingen van de vrijetijdsraad, die normaal gezien 2 keer per 
jaar samenkomt en de adviezen van verschillende commissies bundelt. 
Indien zij verhinderd zijn, zullen de secretaris en/of penningmeester na overleg als reserve optreden. 
 
Voor de eerstkomende vergadering op woensdag 4 december 2019 is Kenneth De Clercq 
verontschuldigd. An De Puydt gaat in zijn plaats  
Er volgt nog een uitnodiging in verband met plaats en uur van deze bijeenkomst. 
 

 

Agendapunt: Sjablonen voor verslag en advies. 

Voor de opmaak van de verslagen en adviezen van de adviescommissie bibliotheek worden er door de 
gemeente sjablonen voorzien.  
 
Deze zorgen ervoor dat er tijdens de vergaderingen zelf rechtstreeks een advies kan worden opgesteld, 
dat dan onmiddellijk kan geprint worden én ondertekend door voorzitter en ondervoorzitter. 
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Agendapunt: Advies over de meerjarenplanning 2020-2025. 

 
Alle leden van de adviescommissie bibliotheek kregen een mail met documenten in verband met de 
meerjarenplanning 2020-2025. 
 
Op dinsdag 5 november 2019 ging er dan een informatiesessie door voor de adviesraden, waarop dit 
meerjarenplan werd voorgesteld: 
 
- strategische nota met toelichting door burgemeester Albert Beerens 
- staat van het financieel evenwicht met toelichting door financieel directeur Bart Verdoodt. 
 
• Opmerking van Rik Decoene: “Bij het meer jarenplan had ik nog één bedenking, m.b.t. de keuze voor 

zelfscantoestellen in de bib. 
Een moderne bibliotheek moet zeker mee met de nieuwe technologieën, maar ik hoop dat hierdoor 
niet bespaard wordt op personeel. 
Een goede bibliotheek draait immers op bekwaam personeel, die door het gebruik van deze 
technologie hopelijk meer tijd krijgt om mensen te helpen en ondersteunen in hun zoektocht naar 
informatie.” 

Deze opmerking lijkt ons zeer terecht en alle aanwezige leden van de adviescommissie gaan er unaniem 
mee akkoord. 
 
Wij overlopen meerjarenplan 2020-2025.  
Schepen van cultuur Jan Couck geeft waar nodig of gewenst wat toelichting. 
 
Volgende elementen komen aan bod: 
 
1. Het eengemaakt bibliotheeksysteem (EBS). 

 
Tussen oktober 2020 en maart 2021 gaat de bibliotheek over van een provinciesysteem naar een 
eengemaakt bibliotheeksysteem. Dit is een nieuw programma dat ook in het buitenland met succes 
wordt toegepast. 
Voorzien budget: 1.400,00 €. 
Ter voorbereiding van deze overstap dient de databank in orde te zijn. 
Op het moment zelf zal de bibliotheek minstens een week gesloten zijn en zal er dienen te worden 
voorzien in vorming van het personeel. 
 

2. Instap e-boeken. 
 
Dit is een extra dienstverlening die ook online uitlenen mogelijk maakt. 
Voorzien budget: 4.660,00 € per jaar.  
 

3. Stripotheek. 
 
Het is de bedoeling van Opwijk een stripdorp te maken. 
Voorzien budget: 10.000,00 € om de twee jaar. 
Vanuit de Nijdrop zijn zeer veel strips naar de bibliotheek gekomen. 
Deze moeten worden ingevoerd in de databank. 
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Voorlopig worden ze goed bewaard, ze staan droog. 
De voorbije zomer werden reeds ongeveer 1000 strips ingevoerd, hoofdzakelijk door jobstudenten 
(leeftijdsvereiste 17 jaar). 
Misschien kan er ook een beroep gedaan worden op vrijwilligers om de de Nijdropstrips te wieden en 
te bepalen wat wel of niet ingevoerd wordt. De bibliotheek van Opwijk is immers geen bewaarbib en 
de collectie moet up tot date blijven! 
 

4. Herinrichting bibliotheek 2020-2021 
 
In de periode 2020-2021 zal gestart worden met verfraaiingswerken binnenin de bibliotheek. 
Hiervoor wordt een budget voorzien van 2 x 50.000,00 €. 
Een plan wordt nog opgemaakt.  
Er werden reeds een aantal zaken aangepakt, maar de vloer blijft een onopgelost probleem: er komt 
vocht binnen. 
Ook de verlichting wordt herzien met het oog op een besparing van 80% (via de dienst milieu). 
 
Wat de algemene infrastructuur betreft werd reeds een masterplan opgesteld.  Dit kost veel geld en 
veel is afhankelijk van de aanbestedingen. In totaal is hiervoor meer dan een half miljoen euro 
beschikbaar.  
Een mogelijke piste is dat de toegang – die nu eigenlijk voor een groot stuk verloren ruimte is - bij de 
bib wordt gevoegd, zodat deze groter wordt. Enkel het groene zaaltje wordt er regelmatig gebruikt om 
te vergaderen. 
De wc’s zullen worden vervangen. 
 

5. Zelfscan. 
 
Voorzien in 2022. 
Voorzien budget: 37.000,00 € (dit is de prijs voor groepsaankoop via Vera – geldig tot eind 2019 – zal 
misschien moeten worden verhoogd). 
Inbegrepen in de prijs: 

• 2 machines om in en uit te lenen via scan + ingebouwde geldautomaat 

• veiligheidspoorten 

• labels voor de materialen 

• licentie 

• opleiding personeel. 
 
 
Wat betreft de meerjarenplanning 2020-2025 wil de commissie graag advies geven in verband met het pc-
probleem (zie apart advies). 
De besturingssystemen van de huidige pc’s aan de balie werken niet meer en moeten dringend vervangen 
worden. 
Er staat ook reeds ruime tijd een publiekspc buiten gebruik. 
Daar op maatschappelijk vlak van de bibliotheek verwacht wordt dat zij bijdraagt tot het uitdragen van de 
digitalisering, zou hier prioriteit aan moeten worden gegeven. 
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Agendapunt: Advies over wijziging gebruikersreglement bibliotheek. 

Naar aanleiding van o.a. de nieuwe openingsuren wordt het gebruikersreglement van de bibliotheek 
gewijzigd. 
 
Hoewel met de implementatie van het eengemaakt bibliotheeksysteem de gemeentelijke autonomie 
behouden blijft, wordt toch gezocht naar een verdere samenwerking met de andere bibliotheken van de 
Noordrand (in totaal 14 bibs). 
Gerda woonde hierrond reeds verschillende vergaderingen bij. Het is vaak nog moeilijk om met alle bibs 
tot een consensus te komen. 
 
Wijzigingen voor de bibliotheek van Opwijk: 
 

• Aanpassing tarief reservatie: € 0,80 wordt € 1,00 

• Leengeld:  cd valt weg + voorstel dvd : € 0,50 wordt gratis 

• Toevoeging: Bij beschadigde of verloren werken zal standaard een administratieve kost 
aangerekend worden van 20% bovenop de kostprijs van het materiaal, 

• Artikel “Internet” wordt aangepast: computers ook voor office-toepassingen en afdrukken. 
 
De commissie geeft wat betreft deze wijzigingen ook een advies (zie apart advies). 
 
Er zijn ook een aantal andere aanpassingen die geen wijziging van het gebruikersreglement inhouden: 
 

• portkosten: gewone brief € 1,00  
    aangetekende zending € 6,50 (€ 5,49 + € 1,00) 

• maningen sneller op elkaar laten volgen 

• blokkeringen: toegestane schuld is nu € 20,00 
  voorstel wijziging naar € 10,00 voor volwassenen  
  en € 5,00 voor kinderen. 
 

Deze aanpassingen dienen enkel in het bibliotheeksysteem te gebeuren. 
 
 

Agendapunt: Varia 

1. Opvolging dictee op vrijdag 6 december 2019 
 

• Folders werden uitgedeeld in de bib. 
 

• Aankondiging in ’t Opwijks Leven: is wat klein uitgevallen. 
       Verschijnt volgende week ook in infoblad gemeente. 
 

• Volgende week brengt ook Gerda folders naar de scholen. 
       De middelbare scholen staan de week van 6 december aan het begin van de examens. 
 

• Andere mogelijkheden: mailinglist verenigingen, facebook. 
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• Voorlopig zijn er nog niet veel inschrijvingen. We gaan voor minimum 5 deelnemers, zijn die er niet, dan 
wordt het afgelast. 

       Benadrukken dat het speelser is dan het voormalige dictee der Nederlandse taal en dat het niet op TV komt. 
 

• An gaat voorlezen. 
      Indien geen andere presentator wordt gevonden, willen zij of Elwyn dit doen. 
 

• Juryleden: voorzitter + correctoren. 
Bij minder dan 20 deelnemers dienen 3 juryleden te worden voorzien. 
Kandidaten: Elwyn, Gerda, Lieve en Katrien (en eventueel Lieve Mannaert) willen corrigeren. 

 

• Verantwoordelijke projectie: mensen van het gemeenschapscentrum. 
 

• Ontvangst en bar: Gerda en andere aanwezige leden van de adviescommissie. 
 
Via mail worden nog afspraken gemaakt voor het concreet verloop op 6 december. 
Alles zal afhangen van het aantal inschrijvingen. 
Gerda houdt ons op de hoogte. 

 
2. Verkoop cd’s kerstmarkt 

 

• Op zondag 1 december 2019 van 13u30 tot 19u in de inkomhal van de bib. 
      Er wordt publiciteit gemaakt op de Borgsite. 
 

• De cd’s moeten ten laatste de vrijdag daarvoor gewied zijn in het systeem. 
 

• De cd-verkoop wordt ook nog eens extra aangekondigd op facebook. 

 

 

 

 

Verslag: An De Puydt 
 

Datum volgende vergadering: nog niet gekend 

 


